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ALMANYA, İSPANYA'NIN MALİ YARDIM TALEBİNİ BEKLETMESİNİ İSTİYOR

Oya EREN ÖZER 02.10.2012

2 Ekim 2012 EurActiv İspanya, borçları için önümüzdeki hafta AB'den mali destek talep etmeye 
hazır. Ancak parlamentoda muhalif seslerin yükselmeye başladığı Almanya, İspanya'nın biraz 
beklemesi gerektiği görüşünde. Reuters'a konuşan bir AB yetkilisi, 'İspanyollar başta biraz çekinceli 
davranıyordu ancak artık yardım istemeye hazırlar' dedi. Almanya Maliye Bakanı Wolfgang 
Schauble ise İspanya'nın mali sorunlarının üstesinden gelmek için gereken adımları attığını ve bir 
kurtarma programına ihtiyaç duymadığını, çünkü yatırımcıların İspanya'nın yaptığı reformları 
görerek buna göre davranacağını söyledi. Bazı AB diplomatları ise Almanya Başbakanı Angela 
Merkel'in, muhalif seslerin yükselmeye başladığı parlamentoya daha fazla mali yardım getirmek 
istemedğini belirtti. Eylül ayında Euro Bölgesi bakanlar toplantısına katılanlar, görüşmede bazı 
gerginlikler yaşandığını, Schauble'nin meslektaşlarına Berlin'in, Temmuz ayında İspanyol bankalar 
için 100 milyar Euro'luk yardım paketini onaylamasının hemen ardından İspanya için yeni bir 
yardım paketi onaylayamayacağını söylediğini aktardı. Almanya hükümetinden bir sözcü, 'Her ülke 
kendisi karar veriyor. Almanya herhangi bir baskıda bulunmuyor' dedi. İspanya Başbakanı Mariano 
Rajoy'un sözcüsü ise, Almanya'dan gelen herhangi bir vetodan haberdar olmadıklarını belirterek, 
'Haziran ayındaki zirvede alınan bankacılık birliği kararının uygulanmasıyla ilgili kararlar almak 
üzerine yoğunlaştık. Bu, piyasalara güven aşılayacak güçlü bir mesaj verecektir' dedi. Başbakan 
Rajoy ve Ekonomi Bakanı Luis de Guindos ile Madrid'de bir araya gelen Avrupa Komisyonu'nun 
ekonomik ve parasal işlerden sorumlu üyesi Olli Rehn, olası bir kurtarma paketiyle ilgili olarak 
'Şartlar, 27 AB ülkesi tarafından Temmuz ayında alınan kararlar çerçevesinde ülke bazında 
tavsiyeler üzerine şekillenecektir ve bu tavsiyeler için açıkça belirtilen politika öncelikleri ve net 
takvimler bulunacaktır' şeklinde konuştu.

Kaynak/Source: 


